
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, May 21, 2023 

MESSAGE: God makes a covenant with David 

PASSAGE: II Samuel 7:1-29  

PRINCIPLE: God’s promises are gracious and unchanging. 

ASK YOUR CHILD:  How was David able to become king and have victory and peace?  

Why did David want to build a house for God?  Did God need David to build Him a 

house?  What did God promise for David?  What did God promise for Israel?  What did 

God promise about David’s descendants?  How would God keep His promise about 

David’s dynasty?     

APPLY:  Does God need anything from you?  Why do you give Him your time, talents, 

energy, obedience, devotion and money?  Do you delight in God’s unearned favor, or 

do you go through life feeling like you have to somehow be good enough or do 

something special to earn it?  When was the last time you thanked God for His 

blessings in your life?  Spend some time making a list of His blessings to you and your 

family?            

以下是 2023 年 5 月 21 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 神與大衛立約 

經文: 撒母耳記下 7:1–29 

信念: 神的應許是滿有恩典，並且永不改變 

 

向你子女問:  大衛怎樣能夠成為王，又得勝，又有和平?  為什麼大衛

想為神建殿宇?  神是否需要大衛去為衪建殿宇?  神對大衛應許了什麼?  

神對以色列應許了什麼?   神對大衛的後代有甚麼應許?  神怎樣對大衛

的王國，保守祂的應許? 

 

應用:  神有甚麼是需要你提拱給祂的?  為什麼你把你的時間、天賦、

精力、順服、虔誠和金錢都給予神?  你因真神那無條件的恩典感到喜悅

嗎?  又或是你覺得你需要做一個足夠好的人，或需要做些特別的事情去

賺取真神的恩典?  那一個時候，是你最近一次去為了神給你的祝福而去

感謝神?  請花一些時間，列出神對你和家人的祝福。 


